
 

Prevoorjaarsnotadebat 2015 
 
 
Kadervoorstel: Breda eetbare stad 
Ondergetekende(n): 
 
 
GroenLinks Breda      
 
Stelt de raad voor het volgende richtinggevende voorstel te doen: 
 
 
De gemeenteraad van Breda, bijeen in openbare vergadering op 12 maart 2015; 
 
 
Overwegende dat: 
• Het	  telen	  van	  groenten	  en	  fruit	  in	  de	  vorm	  van	  stadslandbouw	  in	  de	  belangstelling	  staat,	  

zowel	  bij	  inwoners,	  als	  bij	  het	  college	  en	  de	  gemeenteraad;	  
• Uit	  onderzoek	  blijkt	  dat	  in	  een	  groene	  stad	  mensen	  minder	  vaak	  ziek	  zijn,	  meer	  bewegen	  

en	  dat	  een	  groene	  stad	  goed	  is	  voor	  de	  economie;	  
• Plukbossen	  en	  eetbaar	  groen	  in	  de	  wijken	  diverse	  doelstellingen	  kan	  hebben,	  variërend	  

van	  stadsbewoners	  bewuster	  maken	  waar	  hun	  eten	  vandaan	  komt	  en	  vergroten	  van	  
sociale	  cohesie	  door	  gezamenlijk	  groente	  te	  telen	  en	  te	  oogsten	  tot	  het	  efficiënter	  of	  
dubbel	  gebruiken	  van	  de	  ruimte	  en	  de	  stad	  meer	  zelfvoorzienend	  maken;	  

• Deze	  mogelijkheden	  veelal	  op	  korte	  termijn	  en	  zonder	  financiële	  consequenties	  uit	  te	  
voeren	  zijn;	  

• Onder	  meer	  valt	  te	  denken	  aan	  het	  opnemen	  van	  bomen	  en	  struiken	  die	  fruit	  of	  noten	  
leveren	  en	  eetbare	  kruiden	  in	  het	  beplantingsassortiment	  voor	  openbaar	  groen	  en	  
adoptiegroen,	  het	  attenderen	  van	  burgers	  op	  eetbare	  soorten	  voor	  tuinen,	  gevelgroen	  
en	  daktuinen,	  maar	  ook	  op	  eetbare	  (wilde)	  soorten	  in	  het	  openbaar	  groen.	  

	  
	  
	  

Verzoekt	  het	  college	  voor	  de	  Voorjaarsnota	  2015	  te	  onderzoeken:	  	  
Of	  het	  mogelijk	  is	  om	  eetbaar	  groen,	  zoals	  plukbossen	  in	  en	  om	  de	  stad	  aan	  te	  leggen.	  

 
 
Aldus besloten in zijn openbare vergadering van 12 maart 2015. 
 
 
 
 
H. van Maanen     , voorzitter 
 
 
P. Piket      , griffier 
 
 


